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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-6 
Rijeka,  17. travanj 2023. 
                   
 
              

ZAPISNIK 
1. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
1. sjednica VMO Luka održana je 17. travnja 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Denis Frančišković, član VMO 

 Bojan Trivić, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  
Usvajanje Zapisnika sa konstituirajuće sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 06.04.2023. 
godine: 
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Svečana prisega članova Vijeća Mjesnog odbora Luka koji nisu prisustvovali 
konstituirajućoj sjednici 

2. Usvajanje Poslovnika Vijeća Mjesnog odbora Luka 
3. Usvajanje Pravila Mjesnog odbora Luka 
4. Usvajanje Pravilnika o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju 

mjesnoga odbora 
5. Komunalna problematika 
6. Razno 
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AD 1 

Referent za mjesnu samoupravu uručio je Željku Borosu i Bojanu Triviću Tekst prisege koji su 
pročitali i potpisali. 

 
AD 2 
Predsjednik VMO, Joško Vitezica dao je vijećnicima na raspravu Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora 
Luka.  
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Luka. 
 

AD 3 
Predsjednik VMO, Joško Vitezica dao je vijećnicima na raspravu Pravila Mjesnog odbora Luka. 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravila Mjesnog odbora Luka. 
 
AD 4 
Predsjednik VMO, Joško Vitezica dao je vijećnicima na raspravu Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i 
pravnih osoba za doprinos u razvoju Mjesnog odbora Luka.  
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u 
razvoju Mjesnog odbora Luka. 
 
 
AD 5 

 Vijeću se u više navrata obratila stanarka zgrade Zagrebačka 10  žaleći se na 
prekomjernu populaciju galebova. Navodi da već godinama od mjeseca svibnja nadalje 
dok ne zahladi na krovovima uz dimnjake galebovi savijaju gnijezda i ležu jaja u mjesecu 
svibnju.  

Vijeće u prethodnom sazivu odgovorilo je da je prvi puta još 2009. godine ukazalo na problem 
prekomjerne populacije galebova. Tijekom 2016., 2017. i 2018. godine vodilo je intenzivnu 
korespondenciju sa svim nadležnim službama i institucijama kako bi ukazalo na prekobrojnu 
populaciju galebova koji bukom i onečišćenjem zagađuju grad. Osim gradskih službi i 
Gradonačelnika s problemom, ali i mogućim rješenjem po uzoru na Istru, upoznati su i PGŽ, 
Nastavni zavod za javno zdravstvo, Sanitarna inspekcija, Veterinarska stanica Rijeka, Dezinsekcija 
Rijeka, Turistička zajednica Rijeke i PGŽ, Čistoća Rijeka, Lučka uprava Rijeka i Luka Rijeka. 
Obećavajući odgovor zaprimljen je jedino od Gradonačelnika u listopadu 2016. godine u kojem se, 
između ostalog kaže, da će se Grad Rijeka javiti na natječaj za EU fondove koji su namijenjeni 
upravo ovakvoj problematici. Slijedom toga Vijeće je od Gradonačelnika zatražilo informaciju je li 
Grad aplicirao na kakav natječaj EU fondova te u kojoj je fazi realizacija problema prekomjerne 
populacije galebova.  
Razgovarajući o navedenoj problematici na sjednici, Vijeće u prethodnom sazivu se obratilo i 
ostalim mjesnim odborima centra grada, vjerujući da možda dijele iste probleme. 
Konkretni problem je na krovu zgrade na adresi Zagrebačka ulica kućni broj 10 tj. radi se o 
privatnom vlasništvu nad kojim Grad nema ingerenciju. Nadalje, Zakonom o zaštiti buke propisano 
je da se isti ne primjenjuje u slučajevima nastanka buke uzrokovane glasanjem životinja. Zakonom 
o zaštiti prirode i podzakonskim propisima iz tog područja, galebovi spadaju u skupinu zaštićenih 
ptičjih vrsta, te ih je zabranjeno na bilo koji način eliminirati iz sredine gdje žive i borave ili ih 
ometati u gniježdenju i razmnožavanju. Kod takvog stanja propisa jedino rješenje je korištenje 
zaštite pojedine zgrade, krovišta, prozora i drugih dijelova gdje se zadržavaju galebovi, koja će 
onemogućiti njihov boravak na određenom mjestu.  
Građanka je uputila novi dopis 7. ožujka 2023. godine u kojem navodi da bez obzira što zakon 
kaže da je to izvor bolesti i nečistoće, te je dostavila link Istarskog lista. 
 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama a stanarku uputiti da se obrati nadležnom upravitelju 
zgrade. 
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 Zaprimljen je dopis građana vezan uz čišćenje glavne tržnice. Moli se Mjesni odbor da se 
poduzmu mjere i uputiti službeni zahtjeva Rijeka plusu i Čistoći za primjerenim 
održavanjem ulica u neposrednoj blizini glavne gradske tržnice s naglaskom na 
Verdievoj, Zagrebačkoj i ulici Riva. Smatra kako održavanje gradske tržnice na način da 
se čiste samo prostori tržnice omeđeni stupićima koji priječe prolaz vozila nije primjeren 
način održavanja istoga. Otpad koji je svakodnevno prisutan u okolnim ulicama dolazi 
upravo s tržnice, a njegovo ne uklanjanje sramotno je zanemarivanje obaveza Rijeka 
plusa i Čistoće po pitanju održavanja čistoće navedenog prostora. 

Zaključak: 
Vijeće je mišljenja da se čišćenje tržnice obavlja u skladu s planom te se predlaže da se dostavi 
određena dokumentacija kojom se potkrepljuju navodi iz maila. 
 
 

 Stanar zgrade Zagrebačka 19 moli da se vijeće obrati nadležnima zbog derutnog stanja 
fasade i prljavštine na stubištu i u dvorištu zgrade. 

Zaključak: 
Mjesni odbor nije nadležan za održavanje privatnog vlasništva. 
 
AD 6  
Tajnica je upoznala Vijećnike sa planom raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području 
MO Luka, sa Programom rada za 2023. godinu koje je sačinilo Vijeće MO Luka u prethodnom 
sazivu i Financijskim planom za 2023. godinu (sa projekcijom za 2024. i 2025.) te su Vijećnici 
detaljno razgovarali o planovima za naredni period. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 
 


